
Zeer Geheim 

Ex.nr 
MINISTERRAAD 

Kr.9115 
Notulen van de vergadering gehouden op 

donderdag 7 februari 1980 in het Catshuis, 
aangevangen ' s morgens om 10 uur en op 
vrijdag 8 februari 1980 's middags 

om half drie en op zaterdag 
9 februari 1980 ' s morgens 

om 10 uur voortgezet 

Aanwezig: minister-president Van Agt en de ministers 
Van Aardenne, Albeda, Andriessen, 
Beelaerts van Blokland, Gardeniersf 

Ginjaar (pt.3, 8, 10 ged. en 11 t/m 14), 
Van der Klaauw (pt.3, 8, 10 ged. en 
11 t/m 14), De Koning (pt.3b, 8 en 
11 t/m 14), Pais (pt.3b, 8 en 11 t/m 14), 
De Ruiter (pt.3b, 8 en 11 t/m 14), 
Scholten (pt.3, 8, 10 ged. en 11 t/m 14), 
Van der Stee, Van Trier (pt.3b, 8 en 
11 t/m 14), Tuijnman en Wiegel (pt.3, 8, 
10 ged. en 11 t/m 14) 

Voorts zijn aanwezig de staatssecretarissen 
De Graaf (pt.11 en 13b), Hazekamp (pt.11 en 
13b), Koning, Van Lent (pt.1, 2, 4 t/m 7, 
9 en 10 ged.) en Smit (pt.8) 
Secretaris : mr.J.H.Kist 
Adjunct-secretarissen: drs.J.H.van der Meijden 

(pt.1 t/m 3a, 4 t/m 7, 
9 en 10) 
drs.E.van der Putten 
(pt.3b, 8, 12, 13a en 14) 
mevr.mr.E.Stolk (pt.11 
en 13b) 

1 a* Notulen van de vergadering van 9 januari 1980 
(nr.9075 en 9075b) 

Aangehouden tot de vergadering van 15 februari 1980. 
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dat de minister-president daafvoor niet beschikbaar 
is, had zij er de voorkeur aan gegeven, indien? 
staatssecretaris Wallis de Vries de tentoonstelling 
had geopend, omdat Cultuur, Recreatie en 
HaftfcSChappo.1 :i jk Werk soms ten aanzien van de 
oorlog;\< ;-olgden en verzetsslachtoffers onaangename 
beslissingen moeten nemen. Minister Wiegel wil, 
als nog niet bekend is wie de opening verricht, 
dene kwestie wel met minister Pais bespreken. 

Minister Van der Klaauw toont zich 
bereid om in de vergadering van 15 februari a.s. 
te reageren op de in de raad gemaakte opmerkingen 
en gestelde vragen. 

De minister-president stelt de volgende 
conclusies voor: 

1° Minister Van der Klaauw zal in de vergadering 
van 15 februari 1980 reageren op de in deze 
vergadering gemaakte opmerkingen en gestelde 
vragen. 

2° Minister Van der Klaauw zal de memorie van 
antwoord op het wetsontwerp inzake het cultureel 
verdrag met de DDR thans nog niet aan de Tweede 
Kamer toezenden. 

3° De Poolse minister die verantwoordelijk is voor 
oorlogsmonumenten in dat land zal worden uit
genodigd aanwezig te zijn bij de opening op 
13 april 1980 te Amsterdam van de Nederlandse 
expositie die in het voormalige concentratiekamp 
Auschv^itz zal worden geplaatst. 

4° De raad heeft er geen bezwaar tegen dat staats
secretaris Beyen gevolg geeft aan de aan hem 
gerichte uitnodiging voor een bezoek aan Bulgarije 

De raad stemt hiermee in. 

b. Conclusies van de coördinatiecommissie 
dd. 6 februari 1980 (Brief van de staatssecretaris 
van Buitenlandse Zaken dd. 6 februari 1980, 
nr.38557, met bijlage) 

De minister-president antwoordt op een 
desbetreffende vraag van minister Van der Klaauw 
dat naar zijn mening de Nederlandse delegatie in 
de Ecofin-raad de doorberekening van de verhoging 
van de energieprijzen aan de orde dient te stellen 
(punt 1 van de conclusies). 
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Minister Van der Stee dringt erop aan 
dan minister Andriessen in de Ecofin-raad zich in 
zijn int orventie over de financiële gevolgen van 
iuti Landbouwbeleid terughoudend zal opstellen 
(punt 3 van do conclusies). 

Minister De Koning merkt naar aanleiding 
van pt.4 op blz.2 van de bijlage bij pt.3 van de 
conclusies op, dat hierbij moet worden uitgesproken 
dat de toetreding van de EC tot de internationale 
suikerovereenkomst moet worden bevorderd. 

Minister Van der Stee meent dat dit niet 
in de komende vergadering van de Ecofin aan de 
orde kan komen, omdat dan slechts begrotings
voorstellen ter discussie staan. Bovendien wordt 
op dit moment al ongeveer 1,3 min ton suiker uit 
de groep van Afrikaanse-Caribische- en Stille-
Zuidzeelanden (de zg. ACS-landen) naar de EG 
geëxporteerd, terwijl er binnen de Gemeenschap een 
overschot aan suiker bestaat. Nu er zo'n grote 
onrust onder de boeren aanwezig is over de landbouw
prijzen, is er des te minder reden aanwezig om 
toetreding tot de internationale suikerovereenkomst 
aan de orde te stellen. 

Minister De Koning betoogt dat ook de 
instrumenten van het beleid bij de begrotings
besprekingen aan de orde dienen te zijn. Toen 
Groot-Brittannië tot de EG toetrad, is afgesproken 
dat de ACS-landen 1,3 min ton suiker die zij tot 
dat moment naar Groot-Brittannië exporteerden, aan 
de EG mochten leveren. Spreker wil alleen dat 
minister Andriessen de kwestie van toetreding tot 
de internationale suikerovereenkomst in de Ecofinraad 
aan de orde stelt. Hij kan ermee instemmen dat 
minister Andriessen een door hem in overleg met 
minister Van der Stee opgestelde tekst zal voorlezen. 

De raad aanvaardt de conclusies met de 
volgende aantekeningen: 
1° De Nederlandse delegatie zal in de Ecofinraad 

de doorberekening van de verhoging van de 
energieprijzen aan de orde stellen (punt 1 van 
de conclusies) . 

2° Minister Andriessen zal zich in zijn interventie 
over de financiële gevolgen van het landbouw
beleid terughoudend opstellen (punt 3 van de 
conclusies). 
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_(pt.3b) 

3 Minister Andriessen zal een door minister 
De Koning in overleg met minister Van der Stee 
opgestelde tekst uitspreken over toetreding van 
de EG tot de Internationale suikerovereenkomst 
(zie punt 4 van blz.2 van de bijlage bij punt 3 
van de conclusies). 

Besluit algemene secretarie-aangelegenheden 
rijksadministratie (Brieven"van de minister 
van Binnenlandse Zaken dd. 19 juli 1979 en 
24 januari 1980, resp. nrs.CD79/U37 en 
CD79/U63, met bijlagen; zie notulen 
m.r. 9 augustus 1979, punt Ie) 

Minister Albeda herinnert eraan dat hij 
reeds in de vergadering van 9 augustus 1979 erop 
heeft gewezen dat het onderhavige besluit zou 
kunnen leiden tot een functieverschraling van de 
medewerkers en beknotting van hun carrièremogelijk
heden. In de brief van minister Wiegel van 24 januari 
1980 is geen aandacht besteed aan die opmerking. 
Spreker heeft geen bezwaar tegen het ontwerp-
Koninklijk besluit, maar zal minister Wiegel 
nogeens wijzen op de positie van het bij het rijk 
werkzame archiefpersoneel. 

Minister Beelaerts van Blokland gaat 
akkoord met het ontwerp-besluit. Er is overleg 
gepleegd met Volkshuisvesting en Ruimtelijke 
Ordening en dit departement doet mee aan de proef 
die Binnenlandse Zaken met Philips neemt. De wet 
openbaarheid van bestuur zal in toenemende mate 
een beroep betekenen op het archiefpersoneel. 
Spreker wijst erop dat het archiefpersoneel bij de 
rijksoverheid lager is ingeschaald dan hetzelfde 
personeel bij de lagere overheden. Binnen de 
rijksdienst neemt het archiefpersoneel echter een 
niet onbelangrijke positie in en spreker pleit 
ervoor dat minister Wiegel nogeens aandacht besteedt 
aan de positie van dat personeel. 

Minister Andriessen pleit ervoor ook de 
toelichtende brief van minister Wiegel van 24 januari 
1980 in de besluitvorming van de raad op te nemen. 

De minister-president stelt voor dat de 
raad het onderhavige besluit aanvaardt met inbegrip 
van de daarop door minister Wiegel in zijn brief 
van 24 januari 1980 gegeven toelichting. De ministers 
Albeda en Beelaerts van Blokland zullen hun 
opmerkingen over de positie van het bij het rijk 
werkzame archiefpersoneel aan minister Wiegel 
kenbaar maken. De raad stemt hiermee in. 


